
 
 
 

 
 

ACTE PLE EXTRAORDINARI  
DATA 12 DE DESEMBRE 2000 
HORA 8 DE LA TARDA 

 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 

- Josep Aldomà Buixadé  
- Gemma Perich Vidal 
- Montserrat Gatell Pérez 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Josep M Serra Marcader 
- José Martínez Gómez 
- Rai Serra Clapés 
- Francesc Soto Martínez 
- Pilar Llaquet Quintilla 
- Claudi Puigfel Serret 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullàs 
- Julio Cesar Pombo 

Sabugueiro 
- Josep Rodés Girona 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 
- Pedro Villameriel 

Interventor 
 

 
  1.- Aprovació, si s’escau de 

l’esborrany de l’acta de la 
sessió anterior. 

  2.- Donar compte dels Decrets de 
l’Alcaldia i acords de la 
Comissió de Govern 

  3.- Conveni Consell Comarcal: 
dinamització comercial. 

  4.- Aprovació del text refós del 
Pla Parcial ronda de Llevant.

  5.- Aprovació inicial 
modificació puntual Pla  

      General (zona ca 
n’Avellaneda)      

  6.- Plantilla de personal 
  7.- Pressupost General per a 

l’any 2001 
   

 
 
 
 
Vist que els reunits són el total de membres que legalment 
constitueixen la Comissió de Govern, el Sr. President declara 
obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en 
l'ordre del dia. 
 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 



 
2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA COMISSIÓ DE 

GOVERN. 
 
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l’Alcaldia dictats des de l’última sessió plenària 
fins avui, així com les sessions de la Comissió de Govern. 
 
Tot seguit cada regidor amb responsabilitat amb una cartera o 
àrea determinada, farà una informació de les darreres 
actuacions, assumptes o gestions de rellevància pel 
coneixement general. Així ho fan de manera correlativa: 
Comença el Sr. Alcalde donant compte de la manifestació 
pública i la comunicació  posterior de la renúncia per part 
del President del Consell Comarcal, al  seu càrrec, que es 
farà efectiu en els proper mesos, així com també la renúncia a 
l’Alcaldia de Ripollet. 
I de la reunió del Consell Coordinador del parc natural, amb 
l’acord de compra dels terrenys de les Arenes per un import de 
37 milions de pessetes, per part de la Diputació de Barcelona, 
i de la trobada amb la Diputació per començar el disseny de la 
futura àrea d’esbarjo de les Arenes. 
 

3.- CONVENI CONSELL COMARCAL: DINAMITZACIÓ COMERCIAL 
 
El Consell Comarcal del Vallès Occidental, dins de les accions 
del Pacte per l’Ocupació de la Comarca, té concedida subvenció 
per la Diputació de Barcelona, per a la realització del 
projecte de Xarxa Comarcal de Dinamitzadors Comarcals, Que 
dins dels objectius d’aquest projecte destaquen el donar 
suport als Ajuntaments per tal de desenvolupar un suport al 
petit comerç i realitzar dinamització comercial. 
Que dins d’aquest conveni l’Ajuntament de Castellar, 
contractarà un dinamitzador comercial per a coordinar les 
accions de dinamització comercial i realitzarà un estudi sobre 
comerç local, concretament un Programa d’Orientació d’un 
equipament comercial (POEC). 
Per la qual cosa a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar  el conveni de col·laboració entre el Consell 
Comarcal de Vallès Occidental i aquest Ajuntament per execució 
del projecte xarxa comarcal de dinamitzadors comercials. 
SEGON.- Facultar  al Sr. Alcalde per a la signatura del 
conveni i de quantes actuacions siguin necessàries. 
El Sr. Josep Aldomà  defensa la proposta dient que aquest 
conveni fa referència a la xarxa comarcal de dinamitzadors 
comercials, sota aquest nom hi ha dos objectius primordials, 
d’una banda es pretén redactar un pla d’orientació 
d’equipaments comercials, i per una altra, poder disposar d’un 



dinamitzador comercial. El primer objectiu pretén establir 
tots els requeriments que haurà de complir el petit comerç, de 
cara a la seva dinamització i alhora haurà de permetre el 
poder adoptar mesures extraordinàries sobre condicionament 
dels locals comercials i una sèrie de limitacions sobre la 
possibilitat dels comerços que es poden instal·lar i en quines 
condicions ho poden fer. Això es posaria  en pràctica de forma 
immediata, a través del propi personal de l’Ajuntament, i per 
tant amb un termini breu en podríem disposar. 
El segon punt és disposar de la figura d’un dinamitzador 
comercial, que estaria en part subvencionat en base a aquest 
conveni, amb fons que procedeixen de la Diputació de 
Barcelona, i també amb una col·laboració de la pròpia 
associació de comerciants.     
 Intervé el Sr.  Julio Cesar Pombo pel PP demanant un 
aclariment al respecte dels compromisos a adoptar, ja que 
sembla ser que l’Ajuntament n’adopta més que el Consell 
Comarcal i de la tasca que dura a terme aquest dinamitzador. 
El Sr. Josep Aldoma  contesta dient que bàsicament l’aportació 
és del Consell Comarcal. El dinamitzador té un cost estimat 
d’1.400.000 pessetes màxim, del qual el consell comarcal 
aporta 1.190.000 pessetes, això vol dir que no arriba a un 25% 
la resta a aportar.     
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 

 
4.- APROVACIÓ DEL TEXT REFÓS DEL PLA PARCIAL RONDA DE         
    LLEVANT. 
 

 L’Ajuntament de Castellar del Vallès va aprovar de manera 
provisional, en data 18 de juliol, el pla parcial de la Ronda 
de Llevant, després dels tràmits preceptius que assenyala el 
Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol, pel qual s’aprova 
la refosa de textos legals vigent a Catalunya en matèria 
urbanística, trametent l’expedient a la Comissió d’Urbanisme 
de Barcelona. 
La Comissió d’Urbanisme, en data 20 de setembre, proposa una 
sèrie de prescripcions que afecten essencialment el traçat de 
la zona verda i l’aprova definitivament aquest Pla, 
condicionant la publicació de l’edicte al Diari Oficial de la 
Generalitat, a la subsanació d’aquestes. Recollides aquestes 
prescripcions en l’actual projecte. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
Primer.- Aprovar  el text refós del Pla parcial Ronda de 
Llevant, promogut a instància de part. 
SEGON.- Trametre  el text refós a la Comissió d’Urbanisme, per 
que un cop verificat realitzi la publicació preceptiva de 
l’aprovació definitiva. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde i manifesta que amb la seva 
aprovació serà el desbloquejador de la ronda de Llevant, de 



l’espai que va entre la piscina coberta i la rotonda. En data 
18 de juliol, i de manera provisional es va aprovar el 
redactat del pla parcial, i la comissió d’urbanisme de la 
Generalitat, en data 20 de setembre, ens va enviar una sèrie 
de prescripcions que bàsicament, i  afectaven a arrodonir més 
el traçat dels carrers i en la ubicació de les zones verdes, 
que es concentren en la mateixa ronda i així les noves 
edificacions no patiran el trànsit directament.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 

 
5.- APROVACIÓ INICIAL MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL 

(ZONA CA N’AVELLANEDA) 
 

El punt 5 d’aprovació inicial modificació Pla General, zona 
verda de Ca n’Avellaneda, queda sobre la taula, doncs no està 
acabada la proposta tècnica. 
 

 
6.- PLANTILLA DE PERSONAL 
 

ATÈS que els articles 90 de la Llei 7/1995, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del règim local, 126 i 127 del Reial 
decret legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, determinen que les 
Corporacions locals aprovaran anyalment en ocasió del 
pressupost, la plantilla de personal que comprendrà tots els 
llocs de treball degudament classificats, reservats a 
funcionaris i a personal laboral i eventual i que els articles 
126 i 127 del Reial decret  
legislatiu 781/86, de 18 d'abril, contenen els principis 
informadors per a l'elaboració de les Plantilles així com el 
procediment per a la seva aprovació. 
L'Alcalde-President, a l'Ajuntament Ple proposa l'adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar la plantilla orgànica d'aquest Ajuntament per a 
l'any 2.001 que es conté en la documentació annexa a aquest 
dictamen i que forma part del mateix, comprenent el detall  
d'aquesta plantilla orgànica, els següents apartats: 
  A) places de funcionaris de carrera classificades en escales i 
sots-escales. 
  B) llocs de treballs subjectes a la legislació laboral. 
SEGON.- Trametre còpia de la plantilla a la Comunitat Autònoma 
de Catalunya i disposar la seva publicació íntegra al Butlletí 
Oficial de la Província. 
El Sr. Josep Aldoma defensa la proposta i diu que l’aprovació 
del pressupost  ha d’anar acompanyat de l’aprovació de la 
plantilla de personal, i el que fa és establir quina és 
l’estructura de personal de l’Administració, quines places hi ha 
per funcionaris i també les del personal laboral. Val a destacar 



sobre aquesta plantilla pel 2001 que no es produeix cap 
increment de noves places. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 

 
7.- PRESSUPOST GENERAL PER A L’ANY 2001. 
 

Vist l’expedient tramitat per a la confecció del projecte de 
pressupost general per a l’any 2.001 i les seves Bases 
d’Execució, d’import 1.820.900.000 pessetes, a l’Ajuntament 
Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment el pressupost general per a 
l’exercici de 2.001, d’import 1.820.900.000 de pessetes, que 
desglossat per capítols ofereix el següent detall: 
 INGRESSOS 

a) Operacions corrents: 
CAP.I.- Impostos directes ................... 775.800.000 
CAP.II.- Impostos indirectes ................ 100.000.000 
CAP.III.- Taxes i altres ingressos .......... 449.300.000 
CAP.IV.- Transferències corrents ............     491.800.000 
CAP.V.- Ingressos patrimonials ..............       4.000.000 
 

b) Operacions de capital 
CAP.VI.-  Alienació d’inversions reals .....   - - - - - - - -  
CAP.VII.- Transferències de Capital........   - - - - - - - -  
CAP.X.-  Variació de Passius Financers.....   - - - - - - - - 
                                                            
                              TOTAL INGRESSOS   1.820.900.000   
 
 DESPESES 

a)  Operacions corrents: 
CAP. I.-   Remuneracions de personal .....    711.912.211 
CAP. II.-  Compra béns corrents i serveis       776.329.000 
CAP. III.- Interessos  ...................       73.911.231 
CAP  IV.-  Transferències corrents .......          66.990.000 
  

c) Operacions de capital 
CAP. IX.- Variació de passius financers ..       191.757.558 
                                                                        
                            TOTAL DESPESES       1.820.900.000 
                                                                         
SEGON.- Aprovar inicialment les bases d’execució de l’indicat 
pressupost. 
TERCER.- Exposar-ho al públic, per un termini de quinze dies 
hàbils, a efectes d’examen i reclamacions i considerar-ho 
definitivament aprovat si, al finalitzar el termini 
d’exposició, no s’ha presentat cap tipus de reclamació. 
QUART.- Actualitzar en un 2 per cent, a partir de gener del 
2001, les retribucions de càrrecs polítics amb dedicació, les 
indemnitzacions a regidors, i assignacions a grups polítics. 



La Sra. Rosa Massot regidora de l’àrea d’Hisenda presenta la 
proposta dient que l’establiment, ampliació i millora dels 
serveis municipals requereix un constant increment de la 
despesa municipal; el pressupost de l’any 2000 va ser de 1.650 
milions de pessetes, amb un increment fins arribar als 1.687 
milions de pessetes, per fer front als compromisos adquirits, 
això vol dir que, tenint en compte que aquest any el 
pressupost és de 1.820 milions de pessetes, la pujada és d’un 
10’36% sobre els crèdits inicials de l’any 2000, però només és 
d’un 2’04% sobre el que en realitat s’ha gastat durant l’any 
2000, això vol dir que estem davant d’un augment moderat de la 
despesa corrent, tenint en compte que la Llei de Pressupostos 
General de l’Estat diu que hi ha d’haver-hi un 2 % com a màxim 
de les retribucions del personal municipal, veureu que hem 
sigut molt prudent, el pressupost és auster: les despeses de 
manteniment s’incrementen només per fer front als contractes, 
es redueixen les subvencions i altres despeses voluntàries. 
S’ha de tenir em compte que durant aquest any 2000 s’ha posat 
en marxa l’inspecció fiscal de l’IAE i que pot aportar una 
gran font d’ingressos, també s’està intentant buscar noves 
fonts de finançament mitjançant programes i convenis amb 
altres Administracions. 
El Sr. Alcalde intervé dient que tota la despesa d’inversions 
s’anirà aprovant durant l’any 2001 i per tant el programa 
d’inversions no s’aprova avui. Hi ha prevista una despesa pel 
programa d’inversions del 2001  d’1.800 milions de pessetes, a 
més a més dels 1.800 milions que ha tenim d’ordinari, per tant 
el producte final que esperem que s’inverteixi a Castellar per 
aquest any vinent serà de més de 3.600 milions de pessetes. Si 
les previsions es compleixen serà l’any que pràcticament 
s’haurà invertit més en el municipi durant els últims 20 anys, 
tot seguit fa una lectura de les inversions previstes, ronda 
llevant, aigües Ter Llobregat, Parc de Bombers, rotonda, 
tanatori, rotonda carretera de Sabadell,  adquisició del local 
del segon pis del carrer Major, urbanització de la Soleia del 
Cosidor, millora de carrers del municipi, habilitació de Ca 
l’Alberola, plaça de Cal Calissó, edifici d’oci i cultural de 
Cal Calissó, plaça nova de la Tolrà, zona esportiva del carrer 
Sant Feliu, habilitació del nou arxiu municipal, arborètum de 
cal Botafoc, nova informatització de les dependències 
municipals, inversions en places, habilitació de la 
continuació del carrer Sant Iscle envoltant l’església i 
comunicant-lo amb el parc de Canyelles, acabament de la nau de 
la Brigada, acabament dels nous espais de ludoteca al c/ Sala 
Boadella, pont vell, pla d’acció ambiental, projectes 
urbanístics, noves instal·lacions per l’aqüífer, casal de 
joves, equipaments esportius, material esportiu, material de 
via pública i manteniment urbà, Obra Social Benèfica, 
mobiliari biblioteca, acabament del torrent de Colobrers, 
inici 2ª línia escola Mestra Pla i primera fase de la plaça 



Major i primera fase de la Tolrà, són conceptes genèrics i en 
el seu moment, ja entrarem en detall. Aquest programa 
d’inversions acompanya al pressupost ordinari, i al final 
aquests 1.808 milions de pessetes que puja aquesta primera 
llista els podrem fer perquè tenim un pressupost ordinari 
sanejat que permet tenir aquest esforç inversor.  
Comença el torn d’intervencions ERC, el Sr. Francesc Deu  diu 
que s’ha comentat que tenim un pressupost ordinari més 
tensionat que mai, penso que això no és dolent, encara que les 
expectatives macro-econòmiques puguin distensionar aquest 
pressupost. Seguint en aquest línia nosaltres votarem a favor 
del pressupost. 
Continua pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo  i diu que la 
presentació del pressupost ha estat molt maca però que en cap 
moment s’ha donat cap número, per això i donat el  poc temps 
que hem tingut per estudiar el pressupost trobem que la seva 
presentació es molt confusa i poc pràctica alhora d’utilitzar-
la. Tot seguit fa unes observacions a diferents partides, 
exposa el seu punt de vista i en demana aclariments.       
Per acabar el Sr. Josep Rodes  d’IC manifesta la seva 
abstenció. 
En torn de replica la Sra. Rosa Massot  dient que també va fer 
la presentació del pressupost de l’any passat i pel que fa al 
d’aquest any 2001 fa ja una setmana que es va entregar la 
documentació, això vol dir que de temps n’hi ha hagut per fer-
ne un estudi, i que per entendre’l cal lligar el pressupost al 
que és la macro economia.        
Pren la paraula el Sr. Alcalde  i passa a respondre la 
intervenció del regidor del Partit Popular, en síntesi destaca 
que hi ha hagut temps suficient per estudiar el pressupost, 
també diu que el pressupost no es confús ni es poc pràctic, la 
prova està en la documentació que s’ha donat, pel que fa a les 
subvencions aclareix que no disminueixen, i continua explicant 
els dubtes exposats. 
Per acabar remarca que és bo que sigui un pressupost  
tensionat perquè ens obliga també a un  major seguiment i a 
una major austeritat, en aquest dia a dia i ens permet 
executar el programa d’inversions que,  al final de cara al 
ciutadà, és el programa d’inversions el que més acaba veient i 
palpant, en quan a millor servei i millors equipaments.  
La Sra. Rosa Massot  intervé tot fent uns aclariments,  sobre 
l’estructura del pressupost que hi ha més conceptes que l’any 
passat, sobre les subvencions, manteniment de vehicles, etc..    
Pel PP, en torn de replica el Sr. Julio Cesar Pombo, insisteix 
en la pujada dels interessos, i en el tema de les subvencions. 
Per acabar el Sr. Alcalde   intervé per tornar a dir que en 
aquest Ple el programa d’inversions no s’aprova, hi ho farem 
en el transcurs de l’any 2001. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 



Vots a favor: QUINZE (15) dels regidors de CiU, PSC i ERC. 
 Vots en contra: CAP (0)  
     Abstencions: DUES (2)  dels regidors del PP i IC. 
 
 
 

 I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent 
dos quarts de deu del vespre,  s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


